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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2016/17:798 Ökad rörlighet på bostadsmarknaden

Bostadsbristen är fortsatt mycket stor i Sverige. Boverket uppskattar nu att det 
behövs 710 000 nya bostäder fram till år 2025, och 240 av landets 290 
kommuner uppger själva att det råder bostadsunderskott i den egna kommunen. 

Vi behöver alltså växla upp tempot och höja ambitionerna ytterligare när det 
gäller bostadsbyggandet. Förutom fler regelförenklingar och snabbare 
byggprocesser behöver vi få till stånd ett bättre utnyttjande av redan befintliga 
bostäder. Vi behöver därför öka rörligheten på bostadsmarknaden för att 
komma till rätta med långa bostadsköer och tröga flyttkedjor. 

Statsrådet var nyligen ute och talade om att sänka reavinstbeskattningen vid 
bostadsförsäljningar kraftigt som ett sätt att öka rörligheten och för att de 
bostadsytor som redan finns ska användas effektivare.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att få till stånd en 
ökad rörlighet på bostadsmarknaden, och i så fall när?

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-02-03
Besvaras senast
2017-02-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


